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Abstract (en)
The invention relates to radiological image intensifier tubes of the type including a microchannel plate (44). The image intensifier tube of the
invention includes a photocathode (43) formed directly on the entrance face (FE) of the plate (44). This eliminates, among other things, the problems
which, in the prior art, are related to the relative positioning between the photocathode (43) and the microchannel plate (44). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les tubes intensificateurs d'image radiologique du type comportant une galette (44) de microcanaux. Le tube intensificateur
d'image de l'invention comporte une photocathode (43) directement formée sur la face d'entrée (FE) de la galette (44). On élimine ainsi, entre
autres, les problemes qui dans I'art antérieur sont liés au positionnement relatif entre la photocathode (43) et la galette (44) de microcanaux.
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